

Sujet: Dolmen Development SAL “Lettre De Recommandation”

Date: 05.06.2020

À qui cela concerne

Il s'agit de certifier que Dolmen Development S.A.L ayant son bureau à Mina El Hosen, Beyrouth est **notre société sœur**, travaillant avec nous depuis cinq ans dans l'exécution de nos projets «Vermelho» et «Isocelle».

Vermelho est un développement à usage mixte avec des zones commerciales et résidentielles, tandis qu'Isocelle est un développement à usage mixte de zones commerciales et de bureaux.

Dolmen Development dispose d'une bonne équipe **d'ingénieurs, de superviseurs et de main-d'œuvre technique** de tous les grades et effectue le travail de manière professionnelle et avec dévouement pour terminer les tâches des projets spécifiés dans les délais prévus et à la satisfaction de nos clients.

Nous leur souhaitons plein succès dans leurs activités futures et nous souhaitons avoir à nouveau de telles relations avec eux sur nos futurs projets à venir. **Nous les recommandons fortement** à toute entreprise multinationale à la recherche de bons entrepreneurs.

Pour et au nom de



Trillium Development Group S.A.L

Subject: Dolmen Development Recommendation Letter Format

Date: 05.06.2020

To Whom It May Concern

This is to certify that Dolmen Development S.A.L having its office at Mina El Hosen, Beirut is our **sister concern company**, working with us for the last five years in execution of our projects “Vermelho” and “Isocelle”.

Vermelho is a mixed use development with both retail and residential areas, whereas Isocelle is a mixed use development of retail and offices areas.

Dolmen Development have a good team of **engineers, supervisors and technical manpower** of all grades and performs the work professionally and with devotion to complete the specified projects tasks within the scheduled time and to our **client satisfaction**.

We wish them every success in their future business and would like to have such relation with them again on our future up-coming projects. We would **strongly recommend them** for any multinational company who is **looking for good contractors**.

For and on behalf of



TRILLIUM
DEVELOPMENT GROUP

Trillium Development Group S.A.L